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Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia, 

Sportu i Opieki Społecznej 

VII kadencji Rady Gminy Waganiec 

 

 

BR.0012.7.KO.2016     Waganiec, dnia 7 czerwca 2016 r. 

Protokół Nr 7/2016 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu,  

Zdrowia i Opieki Społecznej VII kadencji Rady Gminy Waganiec 
odbytego w dniu 7 czerwca 2016 roku 

w sali nr 10 Urzędu Gminy w Wagańcu, ul. Dworcowa 11 

_______________________________________________________________________________ 

W posiedzeniu komisji, któremu przewodniczył Przewodniczący Komisji Zbigniew Czajkowski, 

udział wzięli członkowie komisji oświaty, Wójt Gminy Piotr Kosik, Skarbnik Gminy Danuta 

Roszko. 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji - o godzinie 15
30

 otworzył posiedzenie komisji oświaty i po powitaniu 

gości i członków komisji, stwierdził, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 4 członków komisji oświaty, co wobec składu komisji wynoszącego 4 członków 

przyjętych uchwałą Rady Gminy stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 

W posiedzeniu uczestniczą:  

1) Czajkowski Zbigniew – przewodniczący komisji 

2) Stefański Wacław - z-ca przewodniczącego komisji 

3) Kołowrocki Mieczysław – członek komisji, 

4) Butlewski Dariusz – członek komisji. 

 

Następnie przewodniczący komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.  

2. Ocena wykonania budżetu Gminy za 2015 rok. 

3. Informacja prezesa GKS Sadownik-Waganiec o pracy działalności w 2015 roku  

i pierwszym półroczu 2016 roku.  

4. Sprawy bieżące. 

5. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Komisja Oświaty jednogłośnie przyjęła proponowany porządek posiedzenia. 

Ad.1 

Komisja po przeanalizowaniu informacji z wykonania budżetu Gminy Waganiec za 2015 rok 

stwierdza, że budżet został wykonany prawidłowo i w pełni popiera wniosek komisji rewizyjnej 

o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy. 

Wyjaśnień udzielała Pan Piotr Kosik Wójt Gminy oraz Pani Danuta Roszko Skarbnik Gminy. 
 

Ad.2 

Prezes Zarządu Klubu Pan Jacek Zawidzki przedstawił komisji sprawozdanie z pracy klubu za 

2015 rok i pierwsze półrocze 2016 roku – stanowią one załącznik do protokołu.  

Prezes Zarządu Klubu Pan J. Zawidzki przedstawił plany szkoleniowe zawodników na bieżący 

rok oraz poinformował o zamiarze wycofania z rozgrywek drużyny w Lidze K-okręgowej. 

Komisja w pełni zaakceptowała plany Prezesa Klubu.         

 

Ad.3 

Sprawy bieżące – brak.  

 

Ad.4 

Wobec zrealizowanego porządku posiedzenia, przewodniczący komisji Z. Czajkowski 

o godz.17
20

 zamknął posiedzenie. 
 

Protokołował:                                                                                        Przewodniczący Komisji: 

Zbigniew Czajkowski                          

                                                                                                                                 /Czajkowski Zbigniew/ 


